
Referat bestyrelsesmøde i 

Bogense Land og Strandjagtforening 

Riffelbanen, Nr. Esterbølle 

Torsdag den 02-07-2024 kl. 19.00 

Dagsorden. 

 

1. Sidste nyt fra formanden. 

2. Sidste nyt fra kassereren. 

3. Sidste nyt fra udvalgene, med kommende arr. 

4. Sidste nyt fra NFC og riffelbanen. 

5. Andre emner. 

6. Dato for næste møde. 

7. Evt. 

  

 

Tilstede var:  Steen Thomsen, Sivert Thomsen, Carsten Andersen, Susanne Flarup,  

Peter Hansen, Poul Skov ,Kent Madsen, og Ove Pedersen. 

Fraværende: Charlotte Jepsen. 

 

Ad.1 Tillæg til Kredsårsmødet!!  Naturstyrelsen har gennemgået udstedte 

regulerings tilladelser og i flere tilfælde efterlever de ikkekravene for den 

udstedte tilladelse, hvorfor den i flere tilfælde er tilbagekaldt, i nogle 

tilfælde er der givet advarsel. Lov om udsætninger er på standby da 

ministeren endnu ikke har underskrevet den. Der har været afholdt 

mærkeskydning, men deltager antallet kunne have været større. Der skal 

bestilles flere mærker, Ove forhører vedr. bestilling ved DJ. 

 



ad2. Der er pt.  135.500 kr. på konto og 1457 kr i kassen. 

ad3. Næste møde i samarbejdsudvalget er den 12-08-24. 

 Hagl:  Pokalskydning aflyst pga. banen ikke er klar endnu. 

 Hunde: Intet. 

 Hjorte: Der er hjortemøde på Centrovice i sept. Optælling af hjortevildt: 

 I alt 2050, på fondens arealer er der  434 stk. 

 Fællesjagt for lodsejere den 25-01-25 dvs. lodsejerne sidder på deres 

egne stykker mens fonden afholder jagt på deres arealer. 

 Ung/nyjæger: der er 8-9 kursister. 

ad4. NFC : Standpladser er ved at blive støbt så skydehusene kan monteres, 

voldene er ved at blive færdiggjort, Der er blevet ryddet op og 

tilbygningen har fået fjernet væggene så det nu er en overdækning. 

 Riffelbanen: Blyfri dage var pænt besøgt, og der har været en del skytter 

her i foråret. 

ad5. Gennemgang af dagsorden for generalforsamling 2024.08.04 

 Charlotte Jepsen ønsker at udtræde, så der skal findes en ny. Emner? 

ad6. Forslag om havjagttur, pris/antal deltager undersøges. Tid, Okt./Nov. 

 Vildtbehandlingskursus i første halvdel af Okt? 

 HUSK HUSK beretninger fra udvalg, helst på mail til Ove. 

 

ad7. Næste møde den Mandag den 26-08-24 kl. 19.00 på riffelbanen 

Havrekrog. 

Ad8. Intet til referat under dette punkt. 

 

 

 

Referat ved Ove Pedersen 


